

Title (en)

Crockery such as a tray, saucer or plate for presenting a waiters bill.

Title (de)

Geschirr wie ein Tablett, Untertasse oder Teller für die Präsentation einer Rechnung.

Title (fr)

Pièce de vaisselle telle que plateau, soucoupe ou assiette pour la présentation d'un ticket d'addition.

Publication

**EP 0657129 A2 19950614 (FR)**

Application

**EP 94402804 A 19941206**

Priority

- FR 9314824 A 19931207
- FR 9408674 A 19940706

Abstract (en)

The invention relates to an item of crockery for presenting a waiter's bill. This item of crockery comprises a body with a base (3) circumscribed by a rim (8), and holding means (1, 2), such as a lid, which lies on the base (3) of said body in order to exert pressure on the top of the waiter's bill inserted between the base (3) of said body and the holding means (1, 2), which item is characterised in that the holding means (1, 2), which are in the general form of a lid, are hinged to the rim (8) of said body in such a way as to enable it to occupy two extreme positions with respect to the base (3) of said body, in one of which it rests on this base so as to hold the bill between the base (3) and the holding means, while in the other it is moved away from said base (3) to give free access (1, 2) to the base (3), the freely pivoting assembly of the holding means (1, 2) on the body being such as to enable the holding means (1, 2) to be moved by hand and by inertia. For service outdoors. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne une pièce de vaisselle pour la présentation d'un ticket d'addition. Cette pièce de vaisselle comporte un corps avec un fond (3) circonscrit par un bord (8), et des moyens de maintien (1, 2), tels qu'un couvercle, s'étendant contre le fond (3) du corps pour exercer une force d'appui contre la face du dessus du ticket d'addition inséré entre le fond (3) du corps et les moyens de maintien (1, 2), caractérisée en ce que les moyens de maintien (1, 2) affectant généralement la forme d'un couvercle sont articulés sur le bord (8) du corps de manière à pouvoir occuper deux positions extrêmes par rapport au fond (3) du corps, l'une d'appui sur ce fond pour permettre le maintien du ticket entre le fond (3) et les moyens de maintien, l'autre éloignée du fond (3) pour permettre un libre accès (1, 2) au fond (3), ce montage à pivotement libre corps/moyens de maintien (1, 2) permettant la manœuvre des moyens de maintien (1, 2) manuellement et par inertie. Application pour les services en terrasse. <IMAGE>

IPC 1-7

**A47G 19/04; A47G 19/22; A47G 23/00; A47G 23/06**

IPC 8 full level

**A47G 19/04** (2006.01); **A47G 19/22** (2006.01); **A47G 23/00** (2006.01); **A47G 23/06** (2006.01); **G07D 9/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47G 19/04** (2013.01); **A47G 19/2283** (2013.01); **A47G 23/00** (2013.01); **G07D 9/02** (2013.01)

Cited by

FR2756164A1; NL1027288C2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0657129 A2 19950614; EP 0657129 A3 19950816; EP 0657129 B1 19980826**; AT E170058 T1 19980915; DE 69412765 D1 19981001; DE 69412765 T2 19990415; ES 2122194 T3 19981216; ES 2122194 T4 19990316

DOCDB simple family (application)

**EP 94402804 A 19941206**; AT 94402804 T 19941206; DE 69412765 T 19941206; ES 94402804 T 19941206